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országgyűlési képviselő

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Benkő Tibor honvédelmi miniszterhez

,,A Honvédelmi és rendészeti bizottság tagjai miért nem kaptak meghívást az augusztus 20-i
tisztavatásra?"

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A Honvédelmi és rendészeti bizottság tagjai rejtélyes oknál fogva nem kaptak meghívást a
2018. augusztus 20-án tartott tisztavatásra, miközben a TEK terrorszempontú
kockázatelemzésével végzett nemzetbiztonsági ellenőrzésén megbukott Zaid Naffa, jordán
tiszteletbeli konzul az első sorból nézte végig a Magyar Honvédség új honvédtisztjeinek
eskütételét.

Ezért kérem Miniszter Urat, válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. A Honvédelmi és rendészeti bizottság tagjai miért nem kaptak meghívást az augusztus
20-i tisztavatásra?

2. Ön szerint rendben van az, hogy míg az illetékes országgyűlési szakbizottság tagjait
nem hívták meg a tisztavatásra, addig a TEK terrorszempontú kockázatelemzésével
végzett nemzetbiztonsági ellenőrzésén megbukott Zaid Naffa, jordán tiszteletbeli
konzul az első sorból nézte végig a Magyar Honvédség új honvédtisztjeinek eskütételét?

Budapest, 2018. október 1.

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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